

香港觀鳥會 「猜尋呈 215」-香港觀鳥記錄比賽 2007

致:香港觀鳥會會員

第五屆「猜尋呈 215」-香港觀鳥記錄比賽 2007 現正式開始招募參加者!歡迎新舊會員參與,請立刻組隊報名!如沒有足夠人數,本會會爲你編排。請不要猶豫!

「猜尋呈」是本會一項會員間的隊際觀鳥比賽,在 24 小時內找尋最多鳥種。活動旨在加強大家對觀鳥的興趣、加強會員間的溝通及考驗會員的鳥功和體力。過去四屆賽事的結果到了去年出現新高峰,由 2002 年開始的 202 種、2004 年 198 種、2005 年 206 種到去年的 215 種,今年的紀錄如何,我們等待你去衝破。

請填妥以下表格,傳真或電郵至香港觀鳥會。由於人手不足,令是次比賽稍爲延遲, 請會員原諒。

比賽日期和時間:2007年3月3日 (16:30)至4日(16:30); 共二十四小時

隊伍人數:最少四名會員 報名費用:每隊港幣\$250

查詢電話: 2377 4387 李小姐

報名表格

致:香港觀鳥會 (傳真號碼: 2314 3687 電郵: hkbws@hkbws.org.hk)

我(們)有興趣參加「猜尋呈 215」

若閣下有興趣參與比賽但未能成隊,也請填寫此報名表格,並列明居住地區,協助我們為你編排隊伍!

<請填寫中英文姓名>

隊伍名稱:			居住地區:
隊長姓名:			_ 隊中交通工具(私家車):有/沒有*
聯絡號碼:	(M)	(H)	電郵地址:
隊員姓名:	1)		2)
	3)		4)
隊長簽署:			

*如已確認使用的私家車,請盡快把文件傳真或電郵至本會,以便申請有關禁區紙,包括駕 駛執照、身份證副本、汽車牌簿及保險文件。



The Hong Kong Bird Watching Society

"Records 215" - Bird Watching Competition 2007

Dear Member,

All members are welcome to join "Records 215" - the 5th Hong Kong Bird Watching Competition 2007. If you could not get enough members to form a team, we will try to divide the individuals into groups. Don't worry, let's play!

"Records 215" is a bird watching competition among our members. Participants are required to identify bird species as many as possible within 24 hours. Through this game, we hope more members will find bird watching not only tough, challenging, but also interesting and full of fun, as well as a good opportunity to test your ability. In the past 4 competitions, the maximum number of bird species varied from 202 in 2002 to 215 in last year. What will comes up in the coming game? Let's get the job done and break the record!

Please complete the application form below and return to us (by fax or email). Hope to see you there! We are sorry to start the recruitment a bit late due to the heavy workload.

Date: 3 March (16:30) to 4 March (16:30) 2007; A total of 24 hours

Team Members: At least 4 HKBWS Members Application Fee: HK\$250 per team

Enquiry phone no.: 2377 4387 Ms Li

Enrollment Form

To: Hong Kong Bird Watching Society (Fax: 2314 3687 Email: hkbws@hkbws.org.hk)

I/ We would like to participate the "Records 215"

• Individual member are welcome to join! Just complete the form below and specified your living district, it may help us to form a team for you.

Team Name:		Vehicle for team: Y / N *	
District of residence:		Email address:	
Team Captain:		Contact Tel. No.(M) (H)	
Team Members:	1)	2)	
	3)	4)	
Team Captain's signa	iture:		

* If you have confirmed your vehicle for the competition, please forward a copy of the document to the office to apply permit for individual vehicle, include driving license, ID card, vehicle document and vehicle insurance.